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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 23.12.2021, în şedinţa extraordinară-de îndată a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 144 din 22.12.2021 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 11 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr. 144/22.12.2021. Materialele înscrise pe ordinea 

de zi au fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie și WatsApp.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Aprobare proces-verbal ședința din 14.12.2021 

2. Aprobare rectificare buget local 

3. Aprobare anulare creanțe restante sub 40 lei. 

 

Se supune la vot ordinea de zi propusă de dl. primar. Se aprobă cu un număr de 11 voturi 

pentru.  

Dl. primar roagă să fie invitată și dna. Nistor Lucia, șefa biroului contabilitate. 

Domnul primar predă cuvântul președintelui de ședință. 

 

Președintele de ședință prezintă punctul 1 al ordinii de zi: 

 

1. Aprobare proces verbal ședința extraordinară-de îndată din 14.12.2021 

 

Dl. Angheluși – aflându-ne în luna decembrie și înainta unei sărbători așa de mari, 

vă rog să fim mai buni, mai îngăduitori și mai concilianți. 

Dl. Grădinaru - știm prea bine că sunt discuții mereu cu modul de redactare a 

proceselor verbale, nu de acum, ci de mai mult timp. Am rugat pe domnul secretar să 

încerce, pe cât posibil să prindă în procesul verbal tot ce se spune și mai ales ce spun eu. 

Am întrebat acum 2-3 săptămâni cît s-a plîtit pentru că s-a dat cu autogrederul pe 

drumuri? Dl. primar spunea că din cei 168.000 lei. Consider că nu este corect ca aceste 

lucrări să fie plătite din acei bani. 

 Dl. Grădinaru citește din conspectul făcut de dumnealui din înregistrarea ședinței 

din 14.12.2021. Așa dorește să fie prins în procesul verbal anterior. 

 Dl. Drețcanu-dacă dl. primar a făcut mai mult decât era în proiect, nu este bine? 

 Dl. Grădinaru-Dle. Drețcanu, vă rog să citiți legea mai bine. Acei 168.000 lei au 

destinație precisă. 
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 Dl. primar-comisia a stabilit porțiuni de drum afectate și grade de afectare. Dacă 

am avut un drum afectat 70%, cum era să fac doar porțiunea aceasta? Dacă am făcut în 

aceeași bani întreg drumul, ce este greșit?  Dl. Grădinaru nu știe ce să mai facă. nu își dă 

sema că este penibil în fața cetățenilor comuni, nu știe decât să facă rău. 

 Dl. Grădinaru-solicită dreptul la replică. 

 Dl. Angheluși-s-a dicutat destul pe marginea acestui proiect. La insistențele dlui. 

Grădinaru, atrage acestuia atenția că sunt prevăzute sancțiuni în Codul administrativ și le 

va aplica dacă este nevoie. Avertizează pe acesta că îl invită afară sau o să fie nevoit să 

aplice sancțiuni. 

 Dl. Grădinaru-pentru dl. primar nu sunt sancțiuni?  

   

  

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de11 voturi pentru.. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. 

  

  

 

2. Aprobare rectificare buget local 

 

Dl. primar- este necesară această rectificare,. 

Dl. Angheluși roagă pe dna. Nistor să ofere mai multe relații despre această rectificare, 

fiind în domeniu. 

Dna. Nistor-prezintă sumele primite, pentru ce sunt și unde au fost trecute. 

Dl. Angheluși-dacă sunt propuneri sau discuții. 

Dl. Grădinaru- v-am întrebat de acei 200.000 lei ceruți și vă rog să-mi dați și mie 

răspunsul dumneavoastră la adresa de la Prefectură, legat de sume care vă trebuiesc. 

Dna. Nistor-orice solicitare se face în scris. Eu nu am ce să vă dau dumneavoastră nimic. 

Nu sunteți organ de control. 

Dl. Angheluși-orice se dorește a fi pus la dispoziție sau studiat, trebuie să se adreseze 

solicitare primarului. Acesta conduce aparatul de specialitate. 

Dl. Grădinaru-am dorit să știu pentru mine, să văd pentru ce s-a cerut și dacă au fost prinși 

unde trebuie. 

Dl. Angheluși-vă rog să vă opriți, ajunge cât s-a dicutat. Adresa nu este făcută de capul 

doamnei contabile. 

  

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 8 voturi pentru și 3 împotrivă 

Se trece la punctul 3 al ședinței. 

 

 

3. Aprobare anulare creanțe restante sub 40 lei 
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Dl. Angheluși-prezintă date despre proiect. Este legal să se facă acest lucru. Legiuitorul 

prevede acest lucru. 

 Dl. Grădinaru -  este în regulă, putem anula chiar putem scădea plafonul, dar nu este 

necesar. Oricum nu cred că sunt foarte mulți. 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

Dl. Angheluși transmite sărbători fericite tuturor, multă sănătate și invitația de a fi mai 

buni! 

Dl. Grădinaru- îmi pare rău dacă deranjez cu solicitările mele. Nu doresc decât să se 

respecte legea și să fie trnsparență. Transmite și dumnealui sărbători fericite tuturor cetățenilor 

comunei și consilierilor locali. 

Dl. primar-transmite la rândul său sărbătoti fericite, multă sănătate tuturor cetățenilor 

comunei și celor prezenți. Speră ca în anul umător să înceteze aceste discuții contradictorii, care 

nu fac bine nimănui și provoacă tensiuni fără rost. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

ANGHELUȘI CONSTANTIN                       LUNGU CORNEL 


